

Wettbewerbsrepertoire

Competition repertoire

World Culture Networks GmbH
Donau-City-Straße 6/20G/Top2, 1220 Wien
Tel: +43 1 522 6243 17
E-Mail: office@hd-lied.net
www.hd-lied.net



Name, Vorname (name, first name) _____

Bitte fügen Sie hier Ihre Repertoireauswahl für den 5. Internationalen Helmut Deutsch Liedwettbewerb ein.
Diese ist verbindlich und kann nach der Anmeldung **NICHT** geändert werden.

Please fill in your chosen repertoire for the 5th International Helmut Deutsch Lied Competition below.

Your song choice is binding and **CANNOT** be changed after application.

Franz Schubert

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____
5. _____
6. _____

Hugo Wolf

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____
5. _____
6. _____

Gustav Mahler

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____

Johanna Müller-Hermann

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____

Bereits gesungene Lieder können in späteren Runden **NICHT** wiederholt werden.

Songs **CANNOT** be repeated in later rounds.

Nach der 1. und 2. Runde werden die Ergebnisse am Veranstaltungsort ausgehängt, sowie auf der Wettbewerbs-Website veröffentlicht. Die jeweilige Lied-Auswahl der Jury wird neben Ihrem Namen vermerkt.

The results of the 1st and 2nd round will be posted up at the competition venue, as well as the competition website. The songs chosen by the jury will be noted next to your name.

Dieses Formular ist der/dem Sänger/in auszufüllen und zu unterschreiben. Spätere Änderungen sind nicht gestattet. Die Wiederholung von Liedern ist nicht gestattet. Lieder aus den Schubert-Zyklen sind nicht zulässig. Das Notenmaterial ist von der/dem Teilnehmer/in selbst zu organisieren, sofern vorhanden. Mehr Informationen: **www.hd-lied.net**.

This form must be filled out and signed by the singer. Afterwards changes are not permitted. Repeating of songs is not permitted. Songs from the Schubert cycles are not permitted. The sheet music has to be prepared by the participants themselves, if available. More information: **www.hd-lied.net**.

Ort, Datum (city, date)

Unterschrift (signature)